
ZÁPIS Z 8. JEDNÁNÍ KOMISE REDAKČNÍ RADA MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 

 

Datum jednání: 18/7/2023 

Místo jednání: jednací místnost č. 411a, ÚMČ Praha 10 

Začátek jednání: 17:08 / Konec jednání: 17:55 hod. 

Jednání řídil: Adam Šilar, předseda redakční rady  
Počet přítomných členů: Celkově 7 (4 přítomni fyzicky, 3 připojeni on-line), rada je usnášeníschopná  
Přítomní členové: Veronika Žolčáková, Adam Šilar, Vladimír Novák, Adam Štěpánek, Jiří Komrska, 
David Krůta, Martina Baťová  
Nepřítomní členové: Petr Kopecký 

Omluveni: Pavel Šutka 

Tajemník a zapisovatel: Ján Bruno TROPP (redaktor) 

Počet stran: 2+1(prezenční listina) 

_________________________________________________________________________________ 

 

Návrh programu jednání RR č. 82023: 

 

1. Zahájení, určení ověřovatele  

2. Zpětná vazba k letnímu číslu měsíčníku Praha 10 

3. Změna statutu měsíčníku Praha 10 a pravidel jeho vydávání  
4. Projednání obsahu zářijového čísla 

5. Změna ceníku inzerce 

- Předseda RR A. Šilar navrhl usnesení: 
 „Členové Komise Redakční rady souhlasí s navrhovaným programem jednání“ 

 Hlasování o navrženém programu: pro 6, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1. / SCHVÁLENO  

_________________________________________________________________________________ 

 

1. ZAHÁJENÍ, VOLBA OVĚŘOVATELE 

 

- Na ověřovatele navržen Veronika Žolčáková. 

- Předseda RR A. Šilar po ukončení diskuze navrhl usnesení: 
 „Členové Komise Redakční rady souhlasí s volbou ověřovatelky Veroniky Žolčákové“ 

 Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO  

_______________________________________________________________________________ 

 

2. ZPĚTNÁ VAZBA K LETNÍMU ČÍSLU MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 

 

- A. Šilar pochválil povedené číslo a pochválil spolupráci s Munipolis, tedy možnost přečtení magazínu v elektronické podobě. 
 

- Členové Komise Redakční rady poté nepřednesli žádné připomínky 

 

 

3. ZMĚNA STATUTU MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 A PRAVIDEL JEHO VYDÁVÁNÍ 
 

- Redaktor J. B. Tropp přednesl navrhované změny statutu a pravidel vydávání měsíčníku Praha 10. 



- Se zněním změny statutu nesouhlasil zastupitel J. Komrska (připojen on-line), který považuje rozhodnutí za omezování prostoru k vyjádření pro opozici. 
- Zastupitel V. Novák se vyjádřil obdobně a také považuje toto rozhodnutí za nesprávné a 
nesouhlasil s ním. 
- Zastupitel A. Štěpánek naopak nevnímá zásah do statutu jako omezení opozice a považuje tento krok za narovnání stavu. 
- Své pro ke změně statutu přidal i předseda Redakční rady Adam Šilar 

- Poté zastupitel V. Novák přichází s protinávrhem změny statutu měsíčníku Prahy 10 a navrhuje rozšíření rozsahu zastupitelského příspěvku z 1100 znaků na 1600 znaků.  
- Na tento protinávrh reagoval redaktor J. B. Tropp s tím, že není fyzicky možné (při udržení stejné velikosti písma a stylu stránky na celo-stranu) vtěsnat 5 příspěvků v tomto rozsahu, ale je možné tak učinit pokud jednotlivé příspěvky budou mít rozsah 1300 znaků. 
- S toto verzí (1300 znaků) poté pan Novák souhlasil a s tímto návrhem se ztotožnil a došlo k hlasování 
- Předseda RR A. Šilar se po ukončení diskuze dotázal, zda je jasné, o čem se hlasuje a navrhl usnesení: 
 „Členové Komise Redakční rady souhlasí se změnou statutu měsíčníku Praha 10, jak byla předložena 
na jednání a se změnou rozsahu příspěvků zastupitelů z 1100 znaků na 1300 znaků na jeden 
zastupitelský příspěvek (jak je uvedeno v článku 7, odstavec 1 statutu).“   

 Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO  

 

V 17:38 se omlouvá zastupitel J. Komrska z další účasti na Komisi Redakční rady. 
_________________________________________________________________________________ 

 

4. PROJEDNÁNÍ OBSAHU ZÁŘIJOVÉHO ČÍSLA 

 

- Redaktor J. B. Tropp představil Redakční radě obsah zářijového čísla 

- Zastupitelka V. Žolčáková navrhla výměnu plánovaného textu paní redaktorky Dlabačové za připravovaný text věnující se sociální politice. Redaktor J. B. Tropp s tímto návrhem souhlasil. 
- Předseda RR A. Šilar po ukončení diskuze navrhl usnesení: 
 „Členové Komise Redakční rady souhlasí s plánovaným obsahem zářijového vydání měsíčníku Praha 
10 se změnou navrženou V. Žolčákovou“ 

 Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO  

_________________________________________________________________________________ 

 

5. ZMĚNA CENÍKU INZERCE 

 

- Redaktor J. B. Tropp představil navrhované změny v Ceníku inzerce a odůvodnil navýšení cen  
- Zastupitel V. Novák vznesl dotaz, které rubriky se mají odstranit. Na to redaktor Tropp odpověděl.  
- Předseda RR A. Šilar po ukončení diskuze navrhl usnesení: 
 „Členové Komise Redakční rady souhlasí se změnami Ceníku inzerce měsíčníku Praha 10“ 

 Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO  

_________________________________________________________________________________ 

 6. RŮZNÉ 

 

- Členové redakční rady nepřednesli žádné připomínky 

- Původně plánované srpnové jednání redakční rady neproběhne 



- Další jednání Komise Redakční rady proběhne 12. 9. od 16:30. Nabízí se rovněž možnost připojit se online, pokud o to některý ze členů redakční rady bude mít zájem. 

 

_________________________________________________________________________________ 

 

POZNÁMKA: 
 

Zastupitel J. Komrska požádal o vložení svého vyjádření (zaslané emailem dne 19. 7.) do 
zápisu z Komise Redakční rady:  
 

„Posledního jednání Redakční rady jsem se účastnil distančně. Vlivem nedostatečného pokrytí 
signálem jsem nerozuměl zcela všem příspěvkům a nedopatřením jsem hlasoval pro omezení počtu 
zveřejňovaných textů za jednotlivé kluby. Chybou v komunikací jsem se domníval, že se jedná o 
hlasování o pozměňovacím návrhu vztahujícímu se k navýšení počtu znaků jednotlivých příspěvků ze 
stávajících 1100 na 1300. Mé hlasování je tak v přímém rozporu k mému vyjádření v úvodu diskuse, 
kde jsem se jednoznačně vymezil proti navržené úpravě Statutu a i nadále toto snížení počtu 
příspěvků zastupitelů považuji za nepřípustné omezení práva zastupitele. Koaliční většinou ve složení 
Redakční rady by byla předmětná změna stejně prohlasována, přesto se touto cestou omlouvám za 
své zmatečné jednání.“ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Předseda: Adam Šilar                    Ověřovatel: Veronika Žolčáková  Zapisovatel: J. B. Tropp
   


